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1. Petitsiooni kokkuvõte

Petitsiooni esitaja kritiseerib Euroopa Regionaalarengu Fondi (ERF) vahendite kasutamist 
Cadizi lähikonnas. Ta väidab, et vahendeid on kulutatud tühjalt seisvate kontoriruumide 
ehitamiseks ja jalgpallistaadioni peale, millel ei ole tema sõnul midagi ühist ERFi vahendite 
eesmärkidega. Petitsiooni esitaja ütleb, et kõik eurooplased annavad nendesse vahenditesse 
oma panuse ja seega tuleks nende kasutamist väga põhjalikult kontrollida.

2. Vastuvõetavus

Tunnistatud vastuvõetavaks 8. augustil 2014. Euroopa Komisjonil paluti anda teavet 
(kodukorra artikli 216 lõige 6).

3. Euroopa Komisjoni vastus, mis saadi 30. jaanuaril 2015

Euroopa Komisjoni talitused on nõudnud Hispaania korraldusasutustelt petitsiooni esitaja 
toodud faktide kohta selgitust. Saadud teabe põhjal on CZFC vahendusasutus, kes on seotud 
ERFi aastate 2007–2013 Andaluusia programmi vahendite haldamisega, mille maht on 66 
miljonit eurot. Asjaomased projektid kuuluvad programmi prioriteedi nr 2 alla, mille raames 
toetatakse ettevõtluse arengut, ja praegu toimub nende elluviimine. Korraldusasutus on 
teatanud, et programmi raames seni lõpule viidud projektide (konditsioneeritud hoone ja 
Euroopa Maja ehitamine) täituvusmäär on 87%. Seega on kaasrahastamisega rajatud hooned 
kasutusel. Nn edificio Carranzat (jalgpallistaadioni juurdeehitus) ei kaasrahastatud ERFist. 
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Seoses väitega, nagu ei oleks vahendusasutuse edendatud investeeringud ERFi eesmärkidega 
kooskõlas, kinnitab korraldusasutus, et nende eesmärk on toetada äri- ja majandustegevust 
oma mõjualuses piirkonnas äri- ja tehnoloogiaparkide, äri- ja tööstushoonete ning 
teenindushoonete arendamisega. 

Mis puudutab ERFi kaasrahastamisega ehitatud kontoripindade müüki, siis korraldusasutuse 
väitel müüs CZFC 2003. ja 2008. aastal kontoripindu Glorieta ja Fenicia hoonetes ning 
Poniente ja Levante äriparkides (mida kõiki ERF kaasrahastas ühenduse 1994.–1999. aasta 
abi raamprogrammist), ning müügitulu kasutati piirkonnas uute tegevuste läbiviimiseks.  

Järeldus

Petitsiooni esitajalt ja korraldusasutuselt saadud teabe põhjal teevad komisjoni talitused 
järelduse, et CZFC ei näi olevat vahendite haldamisel ERFi määrust rikkunud.


